
Amendement ‘Beleidsplan politie: van overbelasting naar een gezond politiekorps’

De gemeenteraad van Rijswijk, bijeen op 29 november 2022,

Besluit de aan  zienswijze op het voorstel ‘Beleidsplan coalitie voor veiligheid 2023 - 2026 Regionaal

Beleidsplan Eenheid Den Haag de volgende passage toe te voegen:

Na “Het is hard nodig dat de formatie in lijn wordt gebracht met de positie van Rijswijk als groeigemeente’.

wordt toegevoegd:

Daarnaast spreken we onze zorgen uit over de operationele inzetbaarheid, gezien de cijfers over de

daadwerkelijke beschikbaarheid van agenten op straat in Rijswijk.  De belasting van het personeel dat nog

wel inzetbaar is hoog. Wij verzoeken u in uw beleid en acties meer in te zetten op het verlagen van de

belasting van het personeel en het verhogen van de operationele inzetbaarheid.

Toelichting:

Tijdens de presentatie en het forum over het beleidsplan bleek dat naast de officiële formatie de

uiteindelijke operationele inzetbaarheid in Rijswijk neerkwam op een duidelijk gebrek aan inzetbaarheid

bij meldingen en opsporing.. Naast een te lage formatie in verhouding tot de grote van onze

(groei)gemeente en de hoeveelheid grootstedelijke problematiek is het aantal uitgeleende, elders

opgeroepen en aantal niet-inzetbaar personeel hoog. Daarmee neemt de werkdruk toe voor degenen die

wel inzetbaar zijn.

We zien graag meer actie om de inzetbaarheid van de aan Rijswijk toegewezen formatie ook daadwerkelijk

operationeel in te kunnen zetten. . Dit naast het verhogen van het aantal formele plekken voor Rijswijk.

Met een gezonde politiekorps als resultaat. Dit zodat de meldingen, controles en acties in verhouding

staan tot de handhaving die nodig is in de stad. Zonder dat dit tot nog meer uitval leidt bij het huidige

inzetbare personeel.
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